
Styrelsemöte Svenska vita älghundsklubben. 

 

Datum:  22/1-2020 

Plats: Skype 

Närvarande: Sofie Rockmyr, Thomas Norberg, Kjell Olsson, Tone Kampevoll, Andreas 
Johansson 

 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordf Thomas öppnar mötet 
 
§ 2 Val av sekreterare 
Sofie Rockmyr 
 
§ 3 Val av justerare 
 Thomas Norberg och Kjell Olsson 
 
§ 4 Godkännande av dagordning 
Godkänns 
 
§ 5 Föregående protokoll 
Bland annat följde information från årsmötet i Gimo. Det stora var att reglerna 
för jaktprov skall revideras. Och att Christina skulle leta domare till olika prov till 
årmötet. 
 
 
§ 6 Säk´s fråga!  Motivering till varför en svensk vit älghund  
       Info till Säk och Svensk Jakt 
Vi vill formulera en bra text för att “sälja in” rasen till jaktintresserade. Thomas 
formulerar ett förslag. 
 
 
§ 7 Linda Landby i avelsrådet avgår till årsmötet 
Vi har direkt inget förslag på ersättare utan kommer att höra oss för och kanske 
annonsera på hemsidan och Facebook, om Linda samtycker. 
 
 



§ 8 Vår tidning samt Säk´s tidning 
Thomas lägger ner mycket tid själv på våran tidning. Kanske skulle vi annonsera 
efter någon som vill hjälpa till? Även detta på hemsidan och facebook. Vi 
kommer överens om att skicka material till SÄK som även publiceras i vår egen 
tidning för att slippa skriva dubbelt. 
 
§ 9 Övriga frågor 
I kassan i Sverige finns till dags dato knappt 25.000kr, Norge knappt 30.000kr. 
Medlemsantalet är betydligt lägre i båda länderna än vid samma tidpunkt förra 
året. 
Den förra styrelsen är fortfarande under utredning. Ligger nu hos åklagare. 
Junsele är bokat till mitten av juni. 
RAS behöver ses över. 
 
 
§10 Nästa styrelsemöte och mötets avslutande 
Nästa möte sattes till 15/4-2020 
 
 
 
 
 
 

..................................................                  ........................................................ 
Thomas Norberg                                               Kjell Olsson 


